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Zagreb, 27.listopada 2013. 

Br.: 537/2013 

- ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 

- ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

 

I Z V J E Š Ć E 

SA II. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA U NOVOM SAZIVU  

ZA MANDATNO RAZDOBLJE OD 2013. – 2017.GODINE  

ODRŢANE U NEDJELJU 27.LISTOPADA 2013.GOD. S POĈETKOM U 14 SATI 

U ZAGREBU, BOĆARSKI DOM, PRISAVLJE 2 

 

Nazoĉni ĉlanovi Izvršnog odbora: Dinko Beaković, Petar Buljat, Joso Bašić,  

                                                       Miljenko Butković,Gojko Granĉić,  

                                                       Štefi Ljubimir, Krešo Troskot,  

Odsutni: Tomislav Ćurko I Valter Krizmanić– ispriĉali izostanak  

Ostali nazoĉni:  Lukrecija Zanki – Glavna tajnica 

                         Ivona Milinović – struĉna savjetnica D.Beakovića 

 

Sjednicu je otvorio i vodio Dinko Beaković, Predsjednik Saveza koji je na poĉetku pozdravio 

sve prisutne, utvrdio potreban kvorum, Glavnu tajnicu zaduţio za zapisniĉara i predloţio 

sljedeći: 

D N E V N I    R E D: 

0. Prihvaćanje izvješća sa I. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Ţalba BK Ante Starĉević  
2. Ţalba BK Komolac 
3. Predstavnik HBS-a u HOO 
4. SP Argentina – troškovi 
5. Razno: a) Zamolba – BK Retfala 

             b) Zamolba – BK Epidaurus   

             c) BK Ĉavle ŠB – organizacija finala KEP-a ţene 

             d) HOO – Antidoping – na znanje 

             e) boćarski tereni  

             f) odgoda susreta I.HBL-e 

             g) dopis BK Vrsi 

             h) obljetnica BS Grada Dubrovnika 

             i) prijava za SP U-18 i U-23 

             j) dopis BS PGŢ + pitanje tajnika BS PGŢ-e 

             k) izvješće izbornika ţenske reprezentacije 
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ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 

Nadopunjeni dnevni red (dodane toĉke od „f“ do „k“) jednoglasno je prihvaćen. 

 

AD 0 – Prihvaćanje izvješća sa I.sjednice Izvršnog odbora 

U raspravi oko prihvaćanja izvješća sa I. sjednice sudjelovali su svi ĉlanovi Izvršnog odbora i 

izneseni su stavovi da bi izvješće trebalo biti dostavljeno svim savezima što je i uobiĉajena 

procedura, u saţetom obliku kako bi odluke, koje se objavljuju na sluţenim internetskim 

stranicama Saveza, dobile kontekst u kojem su donesene. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Zapisnik sa sjednica Izvršnog odbora šalje se ĉlanovima Izvršnog odbora i 

ţupanijskim savezima. 

Rasprava se povela i oko Pravilnika o naknadama za sluţbena putovanja koji je usvojen na I. 

sjednici, a ĉije odredbe nekim ĉlanovima nisu bile dovoljno jasne tj. traţilo se dodatno 

objašnjenje na koga se odnose odredbe o uštedama iz tog Pravilnika. Usaglašeno je da se 

do daljnjega odredbe pravilnika odnose na sve osobe koje ispred Saveza odlaze na 

sluţbena putovanja (pripreme, natjecanja, sjednice i sl.) osim na korisnike individualnih 

programa HOO-a (sportaši). 

Zapisnik sa I. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

AD 1 – Ţalba BK Ante Starĉević 
 
Većinom glasova donesena je sljedeća odluka: 
 
Sudionici susreta izmeĊu BK Ante Starĉević i BK Marinići, odigranog 5.10.2013., suci 
B.Nimac i J.Rahelić, voditelj I.HBL-e Dragan Putica, predsjednik Zbora sudaca HBS-a 
Denis Peršić i disciplinski sudac HBS-a duţni su u ured Saveza ponovno poslati svoja 
pisana oĉitovanja na uvid ĉlanovima Izvršnog odbora radi što objektivnijeg 
utvrĊivanja svih okolnosti sporne utakmice i donošenja konaĉne odluke. 
 
K. Troskot predloţio je formiranje arbitraţnog tijela/komisije unutar Saveza koje bi se bavilo 
ovakvim pitanjima, a Izvršni odbor bi trebao donositi odluke na temelju mišljenja jednog 
takvog tijela. 
 
 

AD2 – Ţalba BK Komolac 
 
Većinom glasova donesena je sljedeća odluka: 

 

U sluĉaju ţalbe BK Komolac Izvršni odbor poništava odluku voditelja II. HBL-e - Jug 

zaprimljene u ured Saveza 15.listopada 2013. godine i donosi odluku da se susret 

V.kola II.HBL-e Jug izmeĊu BK KOMOLAC I BK GORĈINA mora ponovno odigrati u 

Komolcu, a putne troškove dolaska gostujućeg kluba podmirit će klub domaćin.  
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O terminu ponovnog odigravanja susreta klubovi će se dogovoriti s voditeljem lige. 

 

Izvršni odbor Hrvatskog boćarskog saveza, imajući u vidu ĉinjenicu da na podruĉju BS 

Dubrovaĉko-neretvanske ţupanije postoji samo jedna boćarska dvorana i poteškoće koje 

nedostatak dvorana donosi klubovima, smatra da BK KOMOLAC i BK GORĈINA snose 

jednaku odgovornost zbog neodigravanja utakmice i apelira da se klubovi u rješavanju 

sporova ovakve prirode vode idejom fair playa i pokušaju riješiti problem na sportskom 

terenu.  

 

AD3- Predstavnik HBS-a u HOO-u 
 
Na poziv ĉlanovima Izvršnog odbora da pošalju prijedloge kandidata iz svojih ţupanijskih 
saveza za predstavnika HBS-a u Skupštinu HOO-a ured Saveza zaprimio je sljedeće 
kandidature:Tomislav Ćurko – Zadarski BS, Davor Ćuška – zajedniĉki kandidat IBS-a i 
PGŢ-a, Mario Milanović-Litre – Zagrebaĉki BS, Krešo Troskot –Osjeĉko-baranjski BS i 
Rajko Ţiţić –  Šibensko-kninski BS. 
 
Nakon dva kruga tajnog glasovanja većinom glasova izabran je Davor Ćuška kao novi 
predstavnik HBS-a u HOO-u umjesto dosadašnjeg predstavnika Ante Ĉulića. 
 
AD 4- SP Argentina - troškovi 
 
Glavna tajnica upoznala je ĉlanove Izvršnog odbora s troškovima koji se oĉekuju uz odlazak 
na seniorsko SP u Argentini kao i s problemima koji su se pojavili u realizaciji redovnih i 
individualnih programa iz sredstava HOO-a zbog problema u odnosima izmeĊu resornog 
ministarstva i Olimpijskog odbora.  
Cijena avionske karte za reprezentaciju i ĉlanove Saveza iznose 69.000,00 kuna. Preostali 
troškovi (dţeparac za sve ĉlanove delegacije, putno osiguranje, troškovi smještaja i sl.) 
iznose oko 30.000,00 kuna koje u ovom trenutku Savez nema na raĉunu, za njih moţemo 
traţiti refundaciju iz redovnog programa po povratku sa SP-a. Stoga je nuţno uloţiti dodatne 
napore kako bi se ta sredstva osigurala na vrijeme. 
Hrvatska delegacija u Argentinu putuje u sastavu: Leo Brnić, Goran Percan, Roland 
Marĉelja, Ante Granĉić, Darijan Ţivolić, Milan Celija, Dinko Beaković, Aleksandar Anzur, 
Dragan Putica i Denis Peršić. 
 
 

AD 5 – Razno: 

a) Zamolba – BK Retfala 

b) Zamolba – Bk Epidaurus 

O zamolbama boćarskih klubova BK Retfala i BK Epidaurus za financijskom pomoći, 

svjesni teške financijske situacije u kojoj se nalazi velik broj registriranih boćarskih klubova u 

Hrvatskoj nakon rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

Hrvatski boćarski savez u ovom trenutku naţalost nije u mogućnosti financijski 

pomagati klubovima. Kao nacionalni savez podrţavamo napore svih boćara, 

pojedinaca i klubova koji rade na razvoju i popularizaciji boćarskog sporta. Vjerujemo 

da zamolbe za financijskom pomoći mogu naći konkretniji odgovor na razinama  
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lokalne uprave ili podruĉne samouprave, gradskim i ţupanijskim savezima, 

programima HOO-a za razvoj lokalnog sporta i sl. 

 
c) BK Ĉavle – ŠB – organizacija finala KEP-a za ţene 

 
Boćarski klub Ĉavle Škola boćanja uputio je dopisu u ured Saveza u kojem iznosi namjeru 
prijave za organizaciju završnice Kupa europskih prvakinja 2014.godine u Ĉavlima i 
oĉekivanja po pitanju financijske pomoći od Hrvatskog boćarskog saveza. Budući da Hrvatski 
boćarski savez u godišnjem financijskom planu nema predviĊenih stavki za organizaciju 
natjecanja nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 
 
Hrvatski boćarski savez naţalost nije u mogućnosti financijski pomoći organizaciju 
završnice Kupa europskih prvakinja u Ĉavlima. 

 
d) HOO – antidoping – na znanje – dokument u privitku Izvješću 

e) Boćarski tereni  

Predsjednik je upoznao ĉlanove Izvršnog odbora s prijedlogom da će za sljedeću sjednicu 

Skupštine biti pripremljeni materijali za pravilnik o boćarskim terenima. Radi se o temi vrlo 

vaţnoj za razvoj boćanja i odnosit će se na terene na svim razinama natjecanja. Materijali će 

biti poslani na uvid i raspravu ţupanijskim boćarskim savezima. 

 

f) Odgoda susreta I.HBL-e 

Na prijedlog Predsjednika Športske komisije HBS-a, a nakon kraće diskusije, donesena je 
jednoglasna odluka:  
 
Susreti 8. i 9. kola I.HBL-e odgaĊaju se u cijelosti radi nastupa reprezentativaca 
Hrvatskog boćarskog saveza na Svjetskom seniorskom prvenstvu u Argentini.  
Novi termin 8.kola I.HBL-e je 18.1.2014. godine  
Novi termin 9.kola I.HBL-e je 25.1.2014. godine  
 

g) Dopis – BK Vrsi 

U svezi dopisa iz BK Vrsi iz BS-a Zadarske ţupanije i njihove zamolbe za pomoći oko 

rješavanja imovinsko-pravnih odnosa s općinom Vrsi nakon kraće rasprave donesena je 

jednoglasna odluka: 

Izvršni odbor zaduţuje Tomislava Ćurka, koji je detaljnije upoznat s detaljima 

problema s kojima se suoĉeni u klubu u njegovom savezu, da pripremi dopis u ime 

Hrvatskog boćarskog saveza u vidu podrške BK Vrsi i njihovoj pravnoj borbi. 
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h) Obljetnica BS-a Grada Dubrovnika 

U svezi plana proslave obiljeţavanja 40 godina rada i postojanja Dubrovaĉkog boćarskog 

saveza koja je predviĊena za lipanj 2014.godine  u Lapadu uz nastup reprezentacija Italije, 

Francuske, Slovenije i Hrvatske ĉlanovi Izvršnog odbora sloţili su se da će Hrvatski boćarski 

savez pruţiti svu podršku organizatorima u vidu kontakata i dogovora oko sudjelovanja 

spomenutih reprezentacija i sl. ali naţalost bez financijskog sudjelovanja. 

 

i) Prijava za SP U-18 i U-23 

PotvrĊen je odlazak naših sportaša na svjetsko prvenstvo za juniore do 18 i do 23 godine. 

 

j) Dopis BS PGŢ + pitanje tajnika BS PGŢ-a 

 

 

BOĆARSKI SAVEZ PRIMORSKO – GORANSKE ŽUPANIJE 
 

51000 RIJEKA, F. MATKOVIĆA 1/A tel/fax 051/ 437-669 
ŽIRO-RAČUN: 2340009-1117017006  M.B. 1218581 

e-mail: info@bocarski-savez-pgz.hr    bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr  
www.bocarski-savez-pgz.hr 

 

Rijeka, 25.10.2013 

       HRVATSKI BOĆARSKI SAVEZ 

        IZVRŠNI ODBOR 

 

Molim Izvršni odbor HBS odgovor na slijedeće pitanje: 

Da li državljanin  Republike Slovenije, uredno registriran u hrvatskom klubu može nastupiti na 

Prvenstvima Hrvatske u pojedinačnim disciplinama (Pojedinačno, Precizno izbijanje, Krug i 

Parovi) 

Zahvaljujem i sportski Vas pozdravljam 

Sanjin Linić 

Boćarski savez PGŽ 
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Nakon što je M.Butković obrazloţio dopis BS-a PGŢ-e u glavnim crtama: da na temelju 

prijedloga UO-a BS PGŢ-a i IO-a HBS-a Sportska komisija pristupi izmjeni propozicija 

natjecanja u 1.HŢBL-e za 2014.godinu i da se u Financijskom planu za 2014.godinu predvidi 

stavka sufinanciranja troškova suĊenja (procjena izmeĊu 8 – 12.000,00 kn) u 1.HBŢL-i 

uslijedila je rasprava i nekoliko prijedloga koji bi mogli pomoći funkcioniranju nacionalne 

ţenske lige. 

K.Troskot predlaţe model koji imaju u BS-u Osjeĉko-baranjske ţupanije, a to je da svaki 

sudac s liste aktivnih sudaca u ţupanijskom savezu PGŢ odradi za ţensku ligu jedan susret 

gratis, bez sudaĉke naknade. 

D.Beaković zamolio je ĉlanove za pomoć u pronalaţenju financijskih sredstava za ovu ligu 

unutar HOO-a, Š.Ljubimir smatra da bi to moglo biti prvo zaduţenje za Davora Ćušku,  

novog predstavnika HBS-a u HOO-u. 

M.Butković upoznao je ĉlanove i sa zamolbom da se u Financijski plan za 2014.godinu 

uvrsti stavka sufinanciranja troškova obrazovanja kandidata iz BS-a PGŢ-e za trenere 

boćanja za koje se poĉetkom godine u dogovoru s HOA planira provesti teĉaj. PredviĊeni 

troškovi izraţeni su u dopisu u nastavku. 

Glavna tajnica izrazila je iznenaĊenje što se teĉaj za trenere organizira za podruĉje BS-a 

PGŢ-e iako je na zadnjoj sjednici Skupštine zajedniĉki stav skupštinara bio da se prvo 

sljedeće školovanje kandidata za trenere boćanja provodi za podruĉje Dalmacije. 

Unatoĉ raspravi koja je uslijedila izraţen je pozitivan stav da se obrazovanje kandidata za 

trenere boćanja nastavlja i da se u tom smjeru treba raditi i dalje i da se ured Saveza kao i 

ţupanijski savezi moraju aktivnije ukljuĉiti u aktivnosti oko obrazovanja kadrova u boćanju. 

Drugi dopis iz BS PGŢ-e odnosi se na pitanje igranja drţavljanina R Slovenije, uredno 

registriranog u hrvatskom klubu, na prvenstvima Hrvatske u pojedinaĉnim disciplinama. 

Nakon kraće rasprave zakljuĉeno je kako se za to pitanje, uz konzultaciju naše Komisije za 

akte, potraţi mišljenje i u pravnoj sluţbi HOO-a. 

 

k) Izvješće izbornika ţenske reprezentacije 

Ĉlanovi Izvršnog odbora primili su na znanje Izvješće izbornika ţenske reprezentacije. 
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K.Troskot je van dnevnog reda postavio pitanje moţe li se ispred HBS-a poslati zahtjev u 

HOO da lijeĉniĉki pregled za boćanje vrijedi godinu dana, a ne šest (6) mjeseci kako je sada. 

U raspravi su iznesene spoznaje kako je u nekim sredinama to postao biznis, kako je ĉesto 

vjerodostojniji nalaz lijeĉnika opće prakse od potvrde lijeĉnika sportske ili medicine rada i sl. 

D.Beaković je izrazio stav da mi kao ĉlanica HOO-a moramo prije svega poštivati Zakon o 

športu, ali da bismo se isto tako kao Savez, radi specifiĉnosti boćanja u odnosu na druge 

sportove,  trebali izboriti za lijeĉniĉki pregled koji bi vrijedio godinu dana. 

Zakljuĉeno je kako se unutar HOO-a treba zatraţiti informacije po tom pitanju, postoje li 

iznimke po sportovima i sl. 

 

I.Milinović postavila je pitanje Glavnoj tajnici koliko je primjeraka monografije Zlatna knjiga 

hrvatskoga boćanja od zadnje sjednice prodano izravnom telefonskom prodajom ĉlanovima 

Saveza po cijeni od 200 kn. Glavna tajnica izvijestila je ĉlanove da se na taj naĉin ĉlanovima 

Saveza nije nudila  Monografija i da je zadnja odluka IO-a u starom sazivu bila da se cijena 

spusti na 100 kuna po primjerku i da sad ne bi bilo primjereno knjige nuditi po višoj cijeni.  

D.Beaković predloţio je da se jedna tajnica HBS-a prebaci u Rijeku kako bi bila na 

raspolaganju predsjedniku za poslove marketinga, pronalaţenja sponzora, aţuriranja web 

stranice Saveza i sl. 

Predsjednik je ĉlanove IO upoznao s novim sluţbenim sponzorom HBS-a za opremu, tvrtka 

2T SPORT iz Italije koja je Savez sponzorirala sa 15 kompleta opreme (majice, dresovi, 

trenirke, boćarske torbe) u vrijednosti 57.000,00 kuna. Ugovor će se potpisati na dvije 

godine, a prije potpisivanja bit će proslijeĊen ĉlanovima IO-a na uvid. 

Oprema bi trebala pokriti potrebe kadetske, juniorske i seniorske reprezentacije, svaki igraĉ 

dobit će gotovo po 15 komada opreme na korištenje. Svaka buduća nadopuna opreme za 

Savez će biti po povlaštenim cijenama. 

Ĉlanovi IO sloţili su se da na dresovima reprezentacije na prednjoj lijevoj strani bude tiskan 

logo HBS-a, a na leĊima natpis Hrvatska. 

Nova oprema bila je izloţena na uvid ĉlanovima u prostorima odrţavanja sjednice. 
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Sjednica je zapoĉela u 14, a završila u 19 sati. 

 

 

 

Izvješće sastavila:                                                                                 Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                               Dinko Beaković                                               

Lukrecija Zanki                                                                                          

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tonski zapis sa sjednice Izvršnog odbora nalazi se u uredu Saveza. 


